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Commissies         Commissions 
 

1. BEACH  (J. Van Riet) 
 
- 8 (van de 13) organisatoren hebben al 

toegezegd voor volgend jaar 
- J. Van Riet zal de data van de reeds 

vastgelegde toernooien doorgeven  
- Eind oktober evalueert de beach-commissie 

haar activiteitenjaar 2017 
- G. Juwet zal aan M. Henno voorstellen om 2 

netsystemen aan te kopen (+/- 900 
€/systeem) 

- België organiseert in 2018 geen FIVB-
sterrentoernooi, want het Evenementen-
strand van KNOKKE is geen twee weken 
lang beschikbaar 

- Het standpunt van ‘Volley Belgium’ in het 
dossier Sarah COOLS is overgemaakt aan 
haar raadsleden 
 

1. BEACH  (J. Van Riet) 
 
- 8 organisateurs (sur 13) se sont déjà engagés 

pour l'année prochaine 
- J. Van Riet communiquera les dates des 

tournois déjà fixés 
- Fin octobre, la commission-BEACH évaluera 

son exercice 2017 
- G. Juwet proposera à M. Henno d'acheter 2 

systèmes de filet (+/- 900 € / système) 
 

- La Belgique n'organisera pas de tournoi FIVB 
en 2018 parce que la ‘Evenementenstrand’ de 
KNOKKE n'est pas disponible durant deux 
semaines 

- La position de 'Volley Belgium' dans le dossier 
Sarah COOLS a été transmise à ses conseils 

 

2. COMPETITIE (J. Van Brusselen) 
 

- Naar aanleiding van het algeheel forfait van 
Antwerpen presenteert J. Van Brusselen 
een voorstel tot hervorming van de Play Offs 
‘EuroMillions VolleyLeague’ (zie bijlage). 
Vermits G. Juwet op 5 oktober een afspraak 
heeft met de betrokken clubs zal hij het daar 
bespreken. Op vraag van JP De Buysscher 
bevestigt Julien dat het ontwerp niet 
besproken noch gekend is bij de liga. 
 

- J. Van Brusselen merkte onregelmatigheden 
op bij de vergunningen bij VVB en AIF (nu 
FVWB, zie verder). Ontbreken van vignet, 
vignet van voorbije seizoen.  FVWB pakt haar 
administratief probleem aan en verwacht dat 
het halfweg het seizoen opgelost zal zijn. Tot 
dan mag gewerkt worden met spelerslijsten & 
ID-kaarten, maar noteren de scheidsrechters 

2. COMPETITION (J. van Brusselen) 
 
- Suite au forfait général d'Anvers, J. Van 

Brusselen présente une proposition de réforme 
des ‘Play Offs EuroMillions VolleyLeague’ (voir 
annexe). 
Etant donné que G. Juwet a un rendez-vous 
avec les clubs concernés le 5 octobre, il en 
discutera. Sur demande de JP De Buysscher, 
Julien confirme que cette proposition n’est pas 
connue de, ni n’a été discutée avec, la ligue. 

 
- J. Van Brusselen a noté des irrégularités dans 

les licences pour la VVB et l’AIF (désormais 
FVWB, voir plus loin). Vignette manquante, 
vignette de la saison écoulée. La FVWB 
s'attaque à ce problème administratif et 
s'attend à ce qu'il soit résolu à la mi-saison. 
Jusque-là, les listes de joueurs et les cartes 
d'identité peuvent être utilisées.  Les arbitres 



de desbetreffende identificatiemethode voor 
de hele ploeg.  
 

- E-Score & Videosharing : deze twee diensten 
werden samen gefactureerd, terwijl één van 
de twee wel en de ander niet verplicht is.  VC 
Nivelles weigert daarop om de 
desbetreffende factuur te betalen omdat de 
club geen Videosharing wenst. D. Van Daele 
zal met de club overleggen.  
 

- Plaatsgebrek bij VC Nivelles: de 
scheidsrechter liet de scout van de thuisploeg 
plaatsnemen naast de coach, wat tegen de 
algemene FIVB-regel is, en de tegenstrever 
betichtte de scout van mee te coachen.  
Volgens T. Sorgeloos was de beslissing van 
de scheidsrechter correct, gezien de zeer 
specifieke toestand. Niettemin is het 
aangewezen om de scout verder van de 
coach te plaatsen, bv naast de strafstoel. 
T. Sorgeloos zal voor de RvB een richtlijn 
uitschrijven ter attentie van VC Nivelles en 
het scheidsrechterskorps. 
 

- Rol commissarissen: De overname van taken 
door de Euromillions Liga beïnvloedt de rol 
van de commissarissen. J. Van Brusselen zal 
een protocol opstellen voor TV-matchen & 
Champions League matchen.  
 
 

- Aanpassing Bluebook jeugdkampioenschap-
pen: de RvB beslist geen minimumbedrag te 
plakken op de biedingen van de kandidaat-
organisatoren. J. Van Brusselen zal het 
‘bluebook’ zo aanpassen dat organisatoren 
verplicht worden om water aan te bieden, 
zonder daarvoor echter prijzen vast te 
leggen. 
 

- Trekking volgende ronden Beker van België 
(zowel dames als heren): EuroMillions 
overweegt een event te organiseren op 10 
oktober, en zal daarover communiceren voor 
eind september. Indien dit niet doorgaat volgt 
de federatie het voorstel van Liga A Vrouwen: 
voorafgaand aan de supercup vrouwen op 
11/10/2017 in Gent. 
 

- Beker : Door het forfait van Antwerpen wordt 
Menen nu een beschermde ploeg. Een ander 
gevolg is dat één ploeg – door het lot te 
bepalen - bye zal zijn in de kwartfinales.  
 

inscrivent toutefois le mode d’identification 
prévu pour toute l'équipe. 

 
- E-Score et Videosharing: ces deux services 

ont été facturés ensemble, tandis qu'un des 

deux n'est pas obligatoire. VC Nivelles refuse 

de payer la facture correspondante car le club 

ne veut pas de Videosharing. D. Van Daele 

discutera avec le club. 

 
- Manque de place au VC Nivelles: l'arbitre a 

laissé le scouter de l'équipe locale prendre 
place à côté du coach, ce qui est contraire à la 
règle générale de la FIVB, et l’équipe adverse 
l’a accusé de participer au coaching. Selon T. 
Sorgeloos, la décision de l'arbitre était correcte 
compte tenu de la situation très spécifique. 
Néanmoins, il est conseillé de placer 
dorénavant le scouter plus loin du coach, par 
exemple à côté de la chaise des punis.  
T. Sorgeloos rédigera au nom du CA une 
directive à l'attention du VC Nivelles et du 
corps arbitral. 
 

- Rôle des commissaires: La prise en charge de 
certaines tâches par la Ligue Euromillions 
influence le rôle des commissaires. J. Van 
Brusselen établira un protocole pour les 
matches retransmis et les matches de la Ligue 
des Champions. 

 
- Adaptation Bluebook ‘Championnats de 

jeunes’: le Conseil d’administration décide de 
ne pas fixer de montant minimum pour les 
offres des candidats-organisateurs. J. Van 
Brusselen adaptera le Bluebook de façon à ce 
que les organisateurs soient obligés de 
proposer de l'eau sans pour autant fixer un 
prix. 

 
- Tirage au sort prochains tours de la Coupe de 

Belgique (messieurs et dames): EuroMillions 
envisage d'organiser un événement le 10 
octobre et communiquera à ce sujet d'ici la fin 
du mois de septembre. Si cela ne se concrétise 
pas, la fédération suit la proposition de la LIGA 
A Dames: tirage au sort précédant la 
SuperCup Dames le 11/10/2017 à Gand. 
 

- Coupe: suite au forfait d’Anvers, Menin devient 
une équipe protégée. Une autre conséquence 
est qu'une équipe – à déterminer par tirage au 
sort - sera bye dans les quarts de finale. 

 
 

 
 
 



3. ARBITRAGE (T. Sorgeloos) 
 

- T. Sorgeloos deelt mee dat de Nationale 
scheidsrechtercommissie nu volledig is, met 
de aanduidingen van Kurt Mariën (door VV) 
en Christian Didembourg (door FVWB).  

- T. Sorgeloos dringt aan op een exacte 
oplijsting van de taken van een CEV Cups 
Responsible in zijn begeleidingsopdracht van 
de Europees spelende clubs. Dit om geen 
misverstanden te hebben met Johan Callens. 
 

- De raad van bestuur bevestigt unaniem dat 
het de taak is van de scheidsrechters-
commissie om alle aanduidingen te doen 
voor de CEV wedstrijden (reserve-SR, 
lijnrechters én supervisor) 

4. ARBITRAGE (T. Sorgeloos) 
 
- T. Sorgeloos indique que la Commission 

Nationale d'Arbitrage est maintenant complète, 
avec les désignations de Kurt Mariën (par VV) et 
Christian Didembourg (par la FVWB). 

- T. Sorgeloos insiste pour qu’une description 
exacte des tâches du ‘CEV Cups Responsible’ 
dans sa mission d’assistance aux clubs 
participant aux compétitions européennes, afin 
qu’il n’y ait pas de malentendu avec Johan 
Callens. 

- Le conseil d'administration confirme à l'unanimité 
qu'il appartient à la commission d’arbitrage 
d’effectuer toutes les désignations pour les 
matches CEV (arbitre réserve, juges de ligne et 
‘supervisor’) 

5. Liga A Dames (P. Walbers) 
 

- De federatie zorgt voor de trofee én de 
medailles van de Supercup 

- Vermits M. Steyaert is gestopt met de 
matchverslagen voor de pers, stelt de 
damesliga voor dat deze verslagen d.m.v. 
een plugin op de webpagina ter beschikking 
gesteld worden. Volley Vlaanderen zal de 
kostprijs hiervan berekenen.  

- C. Holvoet en G. Juwet zullen een 
vergadering ‘federatie – damesliga’ beleggen 

- De damesliga wenst zich volgend jaar onder 
de paraplu van de federatie te scharen voor 
de onderhandelingen met ORTEC (e-score & 
video) 

- De federatie blijft streven naar een verplicht 
exclusief gebruik van MIKASA-ballen, ook in 
de damesliga 
 

4. Ligue A Dames (P. Walbers) 
 

- La fédération se charge du trophée et des 
médailles de la ‘Supercup’ 

- Etant donné que M. Steyaert a arrêté la 
rédaction des comptes rendus de match pour la 
presse, la LIGUE A Dames suggère que ces 
comptes rendus soient dorénavant mis à 
disposition via un plugin sur la page web. Volley 
Vlaanderen en calculera le coût. 

- C. Holvoet et G. Juwet convoqueront une 
réunion fédération - LIGUE A dames 

- L’année prochaine, la LIGUE A Dames souhaite 
se réunir, sous l'égide de la fédération, pour les 
négociations avec ORTEC (e-score et vidéo) 
 

- La fédération continue à aspirer à une utilisation 
exclusive et obligatoire des ballons MIKASA, y 
compris en LIGUE A dames 

 

 
 
 
 
Raad van Bestuur  

 
 
 
 
Conseil d’Administration 
 

1. Verslag 24/08/2017 
 

- Het verslag wordt goedgekeurd, mits 
vervanging van ‘clubs’ door ‘nationale 
ploegen’ in het punt ‘internationale 
vertegenwoordiging’. 
 

1. Rapport 24/08/2017 
 
- Le rapport est approuvé, moyennant 

remplacement du mot «clubs» par «équipes 
nationales» sous le point «représentation 
internationale». 

2. Fédération de Volley-ball de Wallonie-
Bruxelles 

- Op woensdag 27 september werd de Fédération 
de Volley-ball de Wallonie-Bruxelles (FVWB) 
boven de doopvont gehouden, opvolger van het 
AIF. De gewijzigde statuten werden unaniem 
goedgekeurd op een buitengewone Algemene 
Vergadering. Het RIO is in voltooiing. De FVWB 

2. Fédération de Volley-ball de Wallonie-Bruxelles 
 

- Ce mercredi 27 septembre, la Fédération de 
Volley-ball de Wallonie-Bruxelles (FVWB), 
successeur de l’AIF, a été créée. Les statuts 
modifiés ont été approuvés à l'unanimité lors 
d'une assemblée générale extraordinaire. Le 
ROI est en cours d'achèvement. La FVWB 



heeft een slankere structuur dan haar 
voorganger. Zo is de strategische raad 
verdwenen. De Raad van Bestuur (7 leden) 
wordt bijgestaan door 4 cellen (arbitrage, 
competitie, technisch, communicatie) en door 5 
genodigden (zonder stem), één per provinciaal 
comité. 
De financiële gezondmaking geschied 
middels een driejarenplan. 

- Ook Volley Vlaanderen plant een Algemene 
Vergadering in, in november. 

- G. Juwet stelt voor om tegen 19/10 een 
agendapunt te beleggen waarop de twee 
vleugels kennis maken met de beleidsplannen 
en andere info (ledenaantal, …) van de andere. 
 
 

possède une structure plus légère que son 
prédécesseur. Ainsi, le conseil stratégique a 
disparu. Le conseil d'administration (7 membres) 
est assisté par 4 cellules (arbitrage, compétition, 
technique, communication) et 5 invités (sans 
voix), un par comité provincial. 
 
L’assainissement financier se fera au moyen 
d'un plan triennal. 

- Volley Vlaanderen prévoit également une 
assemblée générale en novembre. 

- G. Juwet propose d’ajouter un point dans l’ordre 
du jour pour le 19/10 par lequel les deux ailes 
feront connaissance avec les plans d’action et 
autres infos (nombre de membres, …) de l'autre 
aile. 

3. Benoemingen 
 
De RvB benoemt Toon Sorgeloos unaniem 
tot voorzitter van de Nationale 
ScheidsrechtersCommissie. 

3. Nominations 
 

Le Conseil d’Administration désigne à 
l’unanimité Toon Sorgeloos comme Président de 
la Commission Nationale d'Arbitrage. 

 

4. Werking Euromillions League, Supercup 
 

- G. Juwet heeft de clubs van de 
EuroMillionsliga uitgenodigd voor een 
gesprek op 5 oktober.  

 

4. Fonctionnement Euromillions League, Supercup 
 

- G. Juwet a invité les clubs de la Ligue 
EuroMillions pour une réunion le 5 octobre. 

5. Nationale ploegen  
 

- De resultaten van het vrouwenteam zijn 
minder goed dan verwacht. 

- Op 11/10 neemt G. Dedobbeleer in Parijs 
deel aan een meeting van de 4 organisatoren 
van ECH 2019 

- Op 12/10 zal hij Volley Belgium ook 
vertegenwoordigen op ’70 jaar FIVB’  &  een 
werkvergadering mbt  New Volley League 
 

- L. Declercq meldt dat sponsor LOTTO 150.000 
€ heeft toegezegd voor de ECH 2019 

- De lottrekking van het ECH 2019 zal in 
Brussel plaats hebben 
 

5.  Equipes Nationales 
 

- Les résultats de l'équipe féminine sont moins 
bons qu’espéré. 

- Le 11/10, G. Dedobbeleer participe à Paris à une 
réunion des 4 organisateurs du CE 2019 

 
- Le 12/10, il représentera également Volley 

Belgium lors du ’70e anniversaire de la FIVB' et 
dans le cadre d’une réunion de travail relative à 
la ‘New Volley League’ 

- L. Declercq annonce que notre sponsor LOTTO 
a promis 150.000 euros pour le CE 2019 

- Le tirage au sort du CE 2019 aura lieu à 
Bruxelles. 

6. Internationale transfers  
 

- S. De Keijser presenteert een tussentijds 
verslag van het transferseizoen. 

- De regels krijgen een speciale clausule voor 
uitwisselingsstudenten (zie bijlage) 
 

6. Transferts internationaux 
 
- S. De Keijser présente un rapport intermédiaire 

de la saison des transferts 
- Le règlement prévoira une clause spéciale pour 

les étudiants des programmes d’échange (voir 
annexe) 

7. Financiën  
 

- Geen nieuws 
 

7. Finances 
 
-  Pas de nouvelles 



8. Toegankelijkheid volleybal voor mensen met 
een handicap (uitnodiging /invitation 
INTER.Events) 
 

- De federatie zal INTER.events de 
coördinaten van de homologatiecommissie 
doorgeven. De invloed van de federatie op 
toegankelijkheid is echter beperkt omdat de 
clubs meestal geen eigenaar zijn van de 
zalen waarin ze spelen. 

 

8. Accessibilité aux matches de volley-ball pour les 
personnes handicapées  (invitation 
INTER.Events) 

 
- la Fédération transmettra à INTER.events les 

coordonnées de la commission ‘homologation’. 
L’influence de la Fédération sur l’accessibilité 
est limitée, puisque très peu de clubs sont 
propriétaires de la salle dans laquelle ils jouent. 

9. Diversen 
 

- De RvB zal vanaf nu vaker vergaderen in het 
EVC te Vilvoorde. ( omwille van vlottere 
bereikbaarheid & makkelijker en goedkoper 
parkingfaciliteiten) 

- De RvB zal vanaf nu vier leden tellen per 
vleugel. Zoals de statuten voorschrijven zal 
elke vleugel naast de drie effectieve leden 
(voorzitter, secretaris-generaal en 
penningmeester) ook een reservelid kunnen 
afvaardigen.  
 

9. Divers 
 

- A partir de maintenant, le Conseil 
d’administration se réunira plus souvent à l'EVC 
à Vilvorde (en raison de la facilité d’accès et du 
parking moins coûteux) 

- Le Conseil d’administration comptera désormais 
quatre membres par aile. Conformément aux 
statuts, chaque aile peut également mandater un 
membre réserve en plus des trois membres 
effectifs (Président, Secrétaire général et 
Trésorier). 

Volgende vergadering: 
 

Donderdag 26 oktober 2017 – 19u00 – 
Vilvoorde 

 

Prochaine réunion: 
 
 Jeudi 26 octobre 2017 – 19.00h –  
 Vilvorde 

 
Vertaling/traduction: S. DE KEIJSER 


